
PROTOKÓŁ NR XXXIX/2021 
z trzydziestej dziewiątej sesji Rady Gminy Świdnica  

w dniu 22 grudnia 2021 r. 

 

W dniu 22 grudnia 2021 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Świdnicy przy ul. Ogrodowej Nr 
37 odbyła się trzydziesta dziewiąta sesja Rady Gminy Świdnica. Obrady rozpoczęto 22 grudnia 
2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:49 tego samego dnia. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski otworzył trzydziestą dziewiątą 
sesję Rady Gminy Świdnica. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję oraz tych 
uczestniczących online radnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że obrady sesji są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagranie będzie 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Jan Bitka 
2. Marek Bursztyn 
3. Danuta Janek - online 
4. Dorota Kaczmarek - online 
5. Lidia Kocąka 
6. Tomasz Marczewski 
7. Daniel Mazurkiewicz 
8. Wioletta Mazuro 
9. Beata Pańtak 
10. Barbara Rogozińska-Klocek - online 
11. Teresa Sygut 
12. Adam Szreder 
13. Maria Tarczewska-Sierko 
14. Karol Wiler 
15. Błażej Woźniak 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 

 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. Nikt z obecnych nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że wnioskuje o wykreślenie z porządku 
obrad punktu 15 - Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IX/63/2015 Rady Gminy 
Świdnica z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie ustalenia miesięcznej stawki czynszu 
regulowanego za 1 m2 powierzchni lokalu mieszkalnego na terenie gminy Świdnica. 



Głosowano w sprawie: 
wycofania z porządku obrad pkt 15 - Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 
IX/63/2015 Rady Gminy Świdnica z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie ustalenia 
miesięcznej stawki czynszu regulowanego za 1 m2 powierzchni lokalu mieszkalnego na 
terenie gminy Świdnica. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Porządek obrad trzydziestej dziewiątej sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Wolne wnioski i informacje.  
6. Interpelacje i zapytania radnych.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2021 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

2021-2030. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zaopatrzenia w paliwa gazowe dla części 

gminy Świdnica – dla miejscowości Słone oraz Radomia”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2022. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu rzeczowo - finansowego na rok 2022 do 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021-2025. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny  

w Gminie Świdnica na lata 2022-2024. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do uchwały nr II/7/09 Rady Gminy Świdnica  

z dnia 20 marca 2009 r. sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
Raka Szyjki Macicy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Świdnica na 2022 rok: 
1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) przedstawienie opinii komisji rady gminy, 
4) przedstawienie przyjętych poprawek do projektu uchwały budżetowej uwzględnionych 
przez wójta oraz uzasadnienia Wójta do wniosków nieuwzględnionych w projekcie 
uchwały budżetowej, 
5) dyskusja nad wprowadzonymi poprawkami, 



6) głosowanie nad poprawkami uwzględnionymi przez Wójta, 
7) dyskusja nad wnioskami nieuwzględnionymi przez Wójta, 
8) głosowanie nad wnioskami nieuwzględnionymi przez Wójta w projekcie uchwały 
budżetowej, 
9) głosowanie w sprawie przyjęcia budżetu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Świdnica na lata 2022-2030. 

17. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 3. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
 
Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz przedstawiła sprawozdanie o pracach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
Ad. 4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski pogratulował wszystkim, którzy 
włączyli się w organizację „Wigilii pod chmurką”. Wyraził nadzieję, że będzie to już stały 
punkt w kalendarzu imprez, które odbywają się na terenie gminy i może uda się zorganizować 
wigilię w innych miejscowościach. Podziękował za możliwość prowadzenia tej imprezy. 
Poinformował, że odbył spotkanie ze świdnicką sekcją wędkarską, podczas którego poruszono 
temat zbiornika wodnego i sportowych imprez wędkarskich. Podziękował członkom sekcji 
wędkarskiej za zaangażowanie m.in. w organizację zawodów wędkarskich dla dzieci. 
 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski poinformował, że wpłynęło 
pismo od Niepublicznego Przedszkola i Żłobka „Nibylandia” w Świdnicy z prośbą o spotkanie 
w sprawie subwencji na 2022 rok. Zaprosi przedstawicieli przedszkola na sesję w styczniu 2022 
roku.  

Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów Bogumiła Hajdasz podziękowała radnym seniorom, 
którzy uczestniczyli w przygotowaniach wigilii gminnej i w niej uczestniczyli. Podziękowała 
wędkarzom z koła nr 27 i wędkarskiej sekcji świdnickiej za zakup słodyczy do paczek dla dzieci 
oraz radnym seniorom, którzy wzięli udział w inicjatywie. Przewodnicząca GRS powiedziała, 
że pomysł zorganizowania wigilii „chwycił”. Zwróciła się z prośbą, by w kolejną wigilię 
rozpocząć około dwie godziny wcześniej.   
Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów Bogumiła Hajdasz podziękowała pani wójt za 
wsparcie w trudniej pracy Gminnej Rady Seniorów, za uczestnictwo we wszystkich 
posiedzeniach rady i merytoryczny nadzór nad pracą rady.   
Podziękowała wszystkim, którzy wspierają ją w działalności charytatywnej – Słoneczne Tarasy 
ze Świdnicy, Piekarnia Cichej Kobiety, firma Kampol ze Świdnicy, Stacja Paliw, Rafał  
z Wilkanowa. Podziękowała panu Janowi Dolińskiemu, byłemu dyrektorowi GOSiR-u, za 
dotychczasową współpracę oraz wszystkim cichym mieszkańcom, którzy nie przechodzą 



obojętnie obok tych, którzy potrzebują wsparcia.   
W imieniu Zespołu Świdniczanie podziękowała pani sołtys za przekazane słodycze, a pani 
dyrektor GOK-u za opiekę nad zespołem.  
 

Radny Jan Bitka powiedział, że kilka razy prosił i przekazywał informację, że ulica Komarnicka 
w Wilkanowie jest zabłocona, zamulona piachem. Poinformował, że dzięki zaangażowaniu 
pani sołtys zostało to uprzątnięte.   
Zaproponował, że jeżeli są zgłaszane jakieś postulaty, to żeby urzędnicy mieli obowiązek 
odpowiedzieć radnym, by informowali o wykonaniu lub odrzuceniu pomysłów.  
Poprosił o stworzenie listy miejsc niebezpiecznych na zimę, by uniknąć możliwych nieszczęść 
w tych miejscach i poddać te miejsca specjalnej trosce poprzez zabezpieczenie, posypywanie 
lub czyszczenie.  

Pan Tadeusz Kaczmarczyk zapytał, czy osoby albo rodziny mają ulgi albo zwolnienia 
dotyczące opłat za śmieci? W Gazecie Gminnej jest informacja o 1500000 złotych niedopłaty 
do śmieci. Poinformował, że na sesji Rady Gminy, jak jeszcze pan śp. Krzysztof Stefański był, 
to mówił, że to nie może być błąd w wypełnianiu deklaracji. To jest tak naprawdę ukrywanie 
osób zamieszkujących. Zapytał sołtysów, czy przyznają mu rację? 

Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz odpowiedziała, że niedopłata wynika z tego, że 
system jest tak drogi. Stawka, którą w tej chwili płacimy, 30 zł do końca grudnia, nie wystarcza 
i w tegorocznym budżecie trzeba było zabezpieczyć 1000400 złotych, po to by zamknąć rok 
budżetowy. Może zdarzają się mieszkańcy, którzy nierzetelnie wypełniają deklaracje, ale jak 
nazwa wskazuje, są to deklaracje. Instrumenty prawne, które posiada Gmina, by sprawdzić 
prawidłowość deklaracji, są ograniczone. Wpływają informacje od mieszkańców i sołtysów. 
To nie jest wiedza, która pozwoli zweryfikować każdego mieszkańca. To jest deklaracja i to 
mieszkaniec powinien dołożyć wszelkich starań, by należycie wypełnić deklarację i wskazać 
każdą osobę, która zamieszkuje w danym gospodarstwie domowym, nie pomijać dzieci lub 
męża, który jeździ za granicą tirami i  przyjeżdża tylko na weekendy. Dzisiaj ważna jest 
edukacja w tym zakresie, jak segregować odpady. Mieszkańcy nie segregują prawidłowo 
odpadów. Ceny rosną, ponieważ firma musi ponieść koszty, aby prawidłowo wyselekcjonować 
śmieci. Dochodzą nowe opłaty środowiskowe, wzrasta cena energii i najniższego 
wynagrodzenia, a to ma wpływ na wszelkie usługi, nie tylko na odbiór odpadów. Wójt Gminy 
Świdnica poinformowała, że spotyka się z różnymi firmami i zachęca do złożenia ofert na 
odbiór odpadów. Przez kilka lat oferty składała tylko jedna firma spośród osiemnastu, które 
działają na terenie województwa lubuskiego.  
 

Sołtys wsi Radomia Elwira Nadstoga zapytała panią skarbnik, czy sołtysi mogą wykorzystywać 
środki z funduszu sołeckiego już od 1 stycznia? Poprosiła również, by skarbnik odniosła się do 
rozmowy dotyczącej zmiany wynajmu sal wiejskich. Wszystko odbywa się przez Zakład Usług 
Komunalnych i sołtysi zostali zobligowaniu, by do 20 grudnia rozliczyć wszystkie faktury. Nie 
w każdym przypadku można rozliczyć do tego terminu.  

Skarbnik gminy Katarzyna Wybranowska poinformowała, że budżet Gminy Świdnica zostaje 
uchwalony z dniem 1 stycznia i już z pierwszym dniem roboczym można go wykonywać. Jeżeli 
chodzi o kwotę z wynajmu sal wiejskich, to jest to dodatkowy odpis sołecki. Jak sołtysi 
otrzymają kwotę za wynajem, to mogą ja potem wykorzystać. Termin w grudniu dotyczył 
faktur, które powinny wpłynąć do 20, by pracownicy urzędu zdążyli je rozliczyć i zaksięgować. 



 
Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski poinformował, że do biura rady 
nie wpłynęła żadna interpelacja i nie złożono żadnego zapytania. Zapytał obecnych, czy ktoś 
chciałby złożyć interpelacje lub zapytanie. Nikt z obecnych nie zgłosił. 

 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Lidia Kocąka, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-Klocek, Teresa Sygut, 
Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kaczmarek 
 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/269/2021 została 
przyjęta przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2021 -2030. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 



W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 -2030.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Lidia Kocąka, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-Klocek, Teresa Sygut, 
Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kaczmarek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/270/2021 została 
przyjęta przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zaopatrzenia w paliwa gazowe 
dla części gminy Świdnica – dla miejscowości Słone oraz Radomia”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zaopatrzenia w paliwa gazowe dla części 
gminy Świdnica – dla miejscowości Słone oraz Radomia”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 



Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/271/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/272/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu rzeczowo - finansowego na rok 2022 
do Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021-2025. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu rzeczowo - finansowego na rok 2022 do 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021-2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/273/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 
 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania 
rodziny w Gminie Świdnica na lata 2022-2024. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 
Świdnica na lata 2022-2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/274/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 



Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do uchwały nr II/7/09 Rady Gminy 
Świdnica z dnia 20 marca 2009 r. sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
Raka Szyjki Macicy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-
Sierko poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do uchwały nr II/7/09 Rady Gminy Świdnica z dnia 20 
marca 2009 r. sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Raka Szyjki Macicy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/275/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
na 2022 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca  Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju lokalnego Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Dorota Kaczmarek, Lidia Kocąka, Tomasz 
Marczewski, Daniel Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-
Klocek, Teresa Sygut, Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej 
Woźniak 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/276/2021 została 
przyjęta jednomyślnie przez Radę Gminy Świdnica. 

 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Świdnica na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił panią skarbnik o przedstawienie projektu 
uchwały i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

Skarbnik gminy Katarzyna Wybranowska przedstawiła projekt uchwały budżetowej Gminy 
Świdnica na 2022 rok. Poinformowała, że projekt budżetu na 2022 rok otrzymał pozytywną 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. Uchwała 590/2021 składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Świdnica projekcie uchwały budżetowej Gminy na rok 2022 
stanowi załącznik do protokołu.    
Skarbnik gminy poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na rok 
2022. 

Przewodnicząca Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji z dnia 8 grudnia 2021 r. jest pozytywna przy 1 głosie 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.  

Skarbnik gminy Katarzyna Wybranowska poinformowała o zmianach wniesionych do projektu 
budżetu na 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji  
z dnia 22 grudnia 2021 r. Przewodnicząca Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju Maria 
Tarczewska-Sierko poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”.  



Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
głosowanie w sprawie przyjęcia budżetu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Lidia Kocąka, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-Klocek, Teresa Sygut, 
Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dorota Kaczmarek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/277/2021 została 
przyjęta przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Świdnica na lata 2022-2030. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodnicząca Komisji rolnictwa, środowiska i rozwoju Maria Tarczewska-Sierko 
poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt  
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. 

W związku z tym, że dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, 
które przeprowadzone zostało zgodnie z art. 14 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica 
na lata 2022-2030. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Bitka, Marek Bursztyn, Danuta Janek, Lidia Kocąka, Tomasz Marczewski, Daniel 



Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Beata Pańtak, Barbara Rogozińska-Klocek, Teresa Sygut, 
Adam Szreder, Maria Tarczewska-Sierko, Karol Wiler, Błażej Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dorota Kaczmarek 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica stwierdził, że uchwała nr XXXIX/278/2021 została 
przyjęta przez Radę Gminy Świdnica. 
 
 
Ad. 17. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica zamknął obrady trzydziestej dziewiątej sesji Rady 
Gminy. 
 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

Anna Równicka                 Tomasz Marczewski 

 


